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Dag EXER
Heb jij al gelegenheid gehad hier naar te kijken?

@Ichulpmiddelen.nl]

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Huis ter Heideweg 62 | 3705LZ | Zeist

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag | Etage 17

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

IEEE© minvws.ni

van: [EXE], EEE JEKEEMo rinzc niVerzonden: dinsdag 5 januari 2021 17:23

Aan: ERE SGEL RAY) @minvws.nl>; g ) @minvws.nl>

@minvws.nl>; @Ichulpmiddelen.ni>;EEES BEER

Onderwerp: RE: Kosten UMCU voor ontwikkeling cartridges

Ontvangen.

Begrp het 1ssue.

5.1.2e

Kun ;
1) met Joan bekijken wat redelijk en billjjk is?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: ERP FYI )JE @minvwsnl>
Datum: dinsdag 05 jan. 2021 4:37 PM

BestelREM

xhieronder een kort verslag van het proces:

Via externe partijenIEEE het UMCU betrokken geraakt bij de validatie en kwaliteitscontrole van cartridges
voor de Roche Magna Pure96. Zij hebben meerdere testen voor ons uitgevoerd, echter is er nooit gesproken over kosten voor de

activiteiten. Nu het project bijna op zijn einde loopt hebben zij ons een rekening gestuurd. Echter is naar mijn mening deze

rekening aan de hoge kant. Helaas is er van tevoren nooit een afspraak gemaakt over de kosten. en ik hebben



1093905

op 18/12 gesprek gehad metiIIIEEI (uMvcu) en daarbij aangegeven dat wij de kosten aan de hoge kant vinden. Daarbij

kwa mi EEEE met een aantal argumenten:

eo  Erveel buiten werkuren waren gedaan
¢ Het is geen standaard diagnostiek is

eo Normaal rekenen ze voor externe partijen voor hogere prijzen

Nu ben ik het persoonlijkIEEE al deze argumenten niet eens. De meeste metingen zijn gedaan in de

aanwezigheid van een Roche engineer en deze werken voornamelijk van 9 — 6 uur en dus niet buiten werktijden. Het klopt dat het

geen standaard diagnostiek is maar de stappen zijn ook niet heel lastig dat dit zo veel extra tijd en geld kost. Verder zijn wij geen

commercieel bedrijf maar de Nederlandse overheid in een crisis situatie. Daarnaast wordt er voor een standaard Covid-19 test
euro gerekend en dit is incl alles. Als je deze kosten gaat doorrekenen kom je al omIB euro per test aan materiaal kosten uit en

daar komt dan arbeid en overhead nog bij.

Tijdens ons gesprek heeft ERECT ons toegezegd dat hij opnieuw naar de kosten gaat kijken en zal zien of ze nog zaken kunnen

schrappen. In de bijlage vind je de mailwisseling tussen UMCU en VWS over deze kosten. Het bedrag is vanIEE ure naar

IBEN--ro gegaan. Er is dus wel korting gegeven maar nog steeds aan de hoge kant. Aangezien er van tevoren geen afspraken

zijn gemaakt zal het nu voornamelijk draaien om redelijkheid en billijkheid. Aangezien deze kosten vanuit Dienst Testen betaalt

zullen gaan worden en ik 5.1.2e il ik dit graag overdragen aan jullie. Mijn advies is om nogmaals

goed naar de kosten te kijken en dit niet direct te accepteren.
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